

ວັນທີຂອງການຮັບເອົາ	ລູກຄ້າ ID	ເລກ NPI ຂອງຜູ້ບໍລິການ	ຊື່ຂອງລູກຄ້າ
ສິ່ງຂອງການບໍລິການທີ່ຖືກຮັບເອົາ			
<p>ຮາຍຮະອຽດຕໍ່ລົງໄປນີ້ແມ່ນຕ້ອງມີສໍາລັບສໍາລັບເງື່ອນໄຂຂອງແຂ້ວປອມຄົບູ່ທັງຫມົດ (D5110/D5120) . ລູກຄ້າຕ້ອງໄດ້ຮຽນປະກອບ ແລະ ເຊັນຊີໃສ່ທັງສອງພາກສ່ວນຂອງຟອມໃບນີ້ກ່ອນທີ່ Health Care Authority (HCA) ຈະຈ່າຍເງິນໃຫ້ສໍາລັບການບໍລິການ.</p>			
ພາກສ່ວນ 1: ການໃສ່ແຂ້ວຂີ້ເພີ່ງລອງເບິ່ງ			
<p>ການໃສ່ແຂ້ວຂີ້ເພີ່ງລອງເບິ່ງແມ່ນການການເບິ່ງຂອງແຂ້ວປອມທີ່ມີແຂ້ວຕັ້ງໃສ່ໃນຂີ້ເພີ່ງທີ່ມີສິດຄ້າຍຄືຝັນແຂ້ວຂອງທ່ານ. ຈຸດປະສົງຂອງການໃສ່ແຂ້ວຂີ້ເພີ່ງລອງເບິ່ງແມ່ນເພື່ອຈະຢືນຢັນການກັດ, ສືອຂອງແຂ້ວ, ທ່າທີ່ຕັ້ງຂອງແຂ້ວ, ແລະ ລັກສະນະທ່າທາງຂອງແຂ້ວປອມທັງຫມົດ. ການໃສ່ແຂ້ວຂີ້ເພີ່ງລອງເບິ່ງແມ່ນເວລາການປຸງແປງໃນລັກສະນະປາກົດຕົວຂອງແຂ້ວສາມາດຖືກເຮັດໄດ້. ໃນຮະຫວ່າງການໃສ່ແຂ້ວຂີ້ເພີ່ງລອງເບິ່ງອັນນີ້ ແຂ້ວຈະຮູ້ສຶກວ່າຫລົມບໍ່ແທ້ແລະ ໃຫຍ່. ເມື່ອໃດການໃສ່ແຂ້ວຂີ້ເພີ່ງລອງເບິ່ງໄດ້ຖືກອະນຸມັດໃຫ້ແລ້ວ ແຂ້ວປອມຈະຖືກເຮັດໃຫ້ສໍາເລັດໂດຍກົງຈາກແຂ້ວປອມເປັນຂີ້ເພີ່ງ.</p>			
<p>ແມ່ນ <input type="checkbox"/> ບໍ່ແມ່ນ <input type="checkbox"/> ທ່ານດີໃຈນໍາສືຂອງແຂ້ວບໍ່? ຖ້າຫາກວ່າບໍ່, ເປັນຫຍັງຈຶ່ງບໍ່?</p>			
<p>ແມ່ນ <input type="checkbox"/> ບໍ່ແມ່ນ <input type="checkbox"/> ທ່ານດີໃຈນໍາທ່າທີ່ຕັ້ງ ແລະ ການໃສ່ພໍດີຂອງແຂ້ວບໍ່? ຖ້າຫາກວ່າບໍ່, ເປັນຫຍັງຈຶ່ງບໍ່?</p>			
<p>ແມ່ນ <input type="checkbox"/> ບໍ່ແມ່ນ <input type="checkbox"/> ທ່ານດີໃຈນໍາຂະໜາດ ແລະ ຮູບຮ່າງຂອງແຂ້ວບໍ່? ຖ້າຫາກວ່າບໍ່, ເປັນຫຍັງຈຶ່ງບໍ່?</p>			
<p>ແມ່ນ <input type="checkbox"/> ບໍ່ແມ່ນ <input type="checkbox"/> ທ່ານດີໃຈນໍາຈໍານວນຂອງວັດຖຸສີມຸ ຫລື ວັດຖຸຂອງຝັນແຂ້ວທີ່ສະແດງໃຫ້ເຫັນບໍ່? ຖ້າຫາກວ່າບໍ່, ເປັນຫຍັງຈຶ່ງບໍ່?</p>			
<p>ລາຍເຊັນຂອງ ລູກຄ້າ ຫລື ອໍານາດຂອງທະນາຍຄວາມທີ່ຖືກແຕ່ງຕັ້ງຢູ່ຂ້າງລຸ່ມນີ້ຊັບອກວ່າ: ຂ້າພະເຈົ້າມີ “ການໃສ່ແຂ້ວຂີ້ເພີ່ງລອງເບິ່ງ” ຂອງແຂ້ວປອມໃນອະນາຄົດຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ແລະ ໄດ້ອະນຸມັດການກັດແຂ້ວ, ລັກສະນະຮູບຮ່າງ ແລະ ສືອຂອງແຂ້ວ. ຂ້າພະເຈົ້າເຮັດໃຈວ່າເມື່ອໄດ້ເຊັນຊີໃສ່ຟອມໃບນີ້ແລ້ວ ຂ້າພະເຈົ້າເຫັນພ້ອມນໍາວ່າຜູ້ບໍລິການຈະໃຫ້ເຮັດແຂ້ວປອມອອກມາ ແລະ ການປຸງແປງຕໍ່ມາທຸກໆຢ່າງອາດຈະຍາກ.</p> <p>ຫມາຍເຫດ: ທ່ານຕ້ອງໄດ້ຊັບອກ ດຽວນີ້ ຖ້າຫາກວ່າຖ້າຫາກວ່າທ່ານບໍ່ມັກລັກສະນະຮູບຮ່າງແນວໃດທີ່ຖືກກ່າວຢູ່ຂ້າງເທິງນີ້ແມ່ນແຕ່ຫລັງຈາກການທໍາການດັດແປງແລ້ວກໍຕາມ. ຖ້າຫາກວ່າການປຸງແປງແມ່ນເປັນໄປບໍ່ໄດ້, ມັນໄດ້ຖືກອະທິບາຍສູ່ຂ້າພະເຈົ້າຝັ່ງແລ້ວ ແລະ ຂ້າພະເຈົ້າເຮັດໃຈທົດທຸກຢ່າງ ແລະ ຮັບເອົາແຂ້ວປອມເມື່ອມັນຖືກເຮັດສໍາເລັດແລ້ວ.</p>			
ລາຍເຊັນຂອງລູກຄ້າ/ຜູ້ປົກຄອງອໍານາດຂອງທະນາຍຄວາມທີ່ຖືກແຕ່ງຕັ້ງ			ວັນທີ
ພາກສ່ວນ 2: ການສິ່ງໃຫ້ ແລະ ການສວມໃສ່ແຂ້ວປອມ			
<p>ລາຍເຊັນຂອງ ລູກຄ້າ ຫລື ອໍານາດຂອງທະນາຍຄວາມທີ່ຖືກແຕ່ງຕັ້ງຢູ່ຂ້າງລຸ່ມນີ້ຊັບອກວ່າ: ແຂ້ວປອມສຸດທ້າຍຂອງຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຖືກເອົາໃຫ້ ແລະ ວາງໃສ່ປາກຂອງຂ້າພະເຈົ້າ. ຜູ້ບໍລິການໄດ້ປັບໃຫ້ເຂົ້າກັບຄວາມຕ້ອງການຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ແລະ ຂ້າພະເຈົ້າຮັບເອົາການສິ່ງໃຫ້. ຂ້າພະເຈົ້າເຮັດໃຈວ່າອັນນີ້ແມ່ນແຂ້ວປອມສຸດທ້າຍຂອງຂ້າພະເຈົ້າ.</p>			
ລາຍເຊັນຂອງລູກຄ້າ/ຜູ້ປົກຄອງອໍານາດຂອງທະນາຍຄວາມທີ່ຖືກແຕ່ງຕັ້ງ			ວັນທີຂອງການສິ່ງໃຫ້
<p>ລາຍເຊັນຂອງ ທ່ານຫມໍແຂ້ວ/ຄົນເຮັດແຂ້ວປອມ ຢູ່ຂ້າງລຸ່ມນີ້ຊັບອກວ່າການບໍລິການທີ່ຖືກເອົາໃຫ້ສອດຄ່ອງນໍາມາດຕະຖານຂອງການປັບປົວ ແລະ ມີຄວາມພາບຂອງພະລິດທະພັນທີ່ຮັບເອົາໄດ້. ຜູ້ບໍລິການເຮັດໃຈຕໍ່ໄປອີກວ່າຄ່າທຳນຽມທັງຫມົດສໍາລັບແຂ້ວປອມລວມເອົາການປົວຮະບັດຫລັງຈາກໃຊ້ງານເປັນເວລາສາມເດືອນ, ລວມທັງການປັບຕົວ ແລະ ການການປົວຮະບັດຝັນແຂ້ວ.</p>			
ລາຍເຊັນຂອງທ່ານຫມໍແຂ້ວ/ຄົນເຮັດແຂ້ວປອມ (ຕ້ອງຖືກເຊັນຊີໃນວັນທີຂອງການສິ່ງໃຫ້)			ວັນທີ

ໃບຟອມໃບນີ້ຕ້ອງຖືກຮຽນປະກອບ ແລະ ມີລາຍເຊັນຂອງຫມົດທຸກຄົນໃນວັນທີຂອງການສິ່ງໃຫ້. ອັນນີ້ຈະແມ່ນວັນທີທີ່ຕ້ອງການຈະຄາດວ່າຈະເຫັນຜູ້ໃບໃບນີ້ເກັບເງິນຂອງທ່ານ.

ໃບໂກປິຈະຕ້ອງຖືກຮັບເອົາໄວ້ຢູ່ໃນສໍານວນຂອງລູກຄ້າ ແລະ ຖືກເອົາໃຫ້ **Health Care Authority** ຕາມຄໍາຮ້ອງຂໍເພື່ອຈະພິຈາະນາເບິ່ງວ່າກິດກໍາມິດທຸກໆຢ່າງຂອງກິດ **WAC 182-535-1090** ໄດ້ຖືກສອດຄ່ອງຢ່າງເປັນທີ່ພໍໃຈ.